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Protokół Nr 31/17
z posiedzenia Komisji Finansów Rady Miejskiej w Słupsku,

które odbyło się w dniu 22 sierpnia 2017 r.

1. Sprawy regulaminowe.

– stwierdzenie quorum

Przewodniczący Komisji Bogusław Dobkowski otworzył posiedzenie i stwierdził quorum – lista
obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

– przyjęcie porządku obrad

Przewodniczący  Komisji  Bogusław  Dobkowski przypomniał,  że  zawiadomienie  wraz
z proponowanym porządkiem radni otrzymali w korespondencji. Zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić
wnioski do proponowanego porządku obrad.
(Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu)
Nikt nie zgłosił wniosków, wobec tego poddał porządek obrad pod głosowanie.

Komisja  Finansów  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie
(5 głosów za) przyjęła do realizacji n/w porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Stanowisko Komisji dotyczące petycji o przeprowadzenie referendum lokalnego w sprawie

samoopodatkowania  się  mieszkańców  miasta  Słupska  celem  pozyskania  środków  na
dokończenie budowy Parku Wodnego „Trzy Fale”.

3. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał.

Ad.pkt.2  Stanowisko  Komisji  dotyczące  petycji  o  przeprowadzenie  referendum  lokalnego
w sprawie samoopodatkowania się mieszkańców miasta Słupska celem pozyskania
środków na dokończenie budowy Parku Wodnego „Trzy Fale”.

(Petycja  z dnia 15 sierpnia 2017 r. Stowarzyszenia „Nasz Słupsk” o przeprowadzenie referendum
lokalnego  w  sprawie  samoopodatkowania  się  mieszkańców  miasta  Słupska  celem  pozyskania
środków  na  dokończenie  budowy  Parku  Wodnego  „Trzy  Fale”  stanowi  załącznik  Nr  3  do
niniejszego protokołu).

Prezes Stowarzyszenia „Nasz Słupsk” zapoznał radnych z petycją o przeprowadzenie referendum
lokalnego  w  sprawie  samoopodatkowania  się  mieszkańców  miasta  Słupska  celem  pozyskania
środków na dokończenie budowy Parku Wodnego „Trzy Fale”.
A następnie przedstawił prezentację dotyczącą inwestycji Park Wodny.
(Prezentacja ta stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu).
Przewodniczący Komisji Bogusław Dobkowski podziękował za prezentację. Przypomniał początki
powstawania inwestycji,  jej  wykonywanie,  sposób jej  realizacji.  Dodał,  że właśnie wszystkie te
elementy spowodowały to, co teraz miasto ma z tą inwestycją.
Z-ca Prezydenta Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka powiedziała, że Kierownictwo
ratusza nie wyraża zdania co do przeprowadzenia referendum, ale stwierdza, że aquapark trzeba
skończyć.  Niestety  inwestycja  była  źle  prowadzona.  Obecny  Prezydent  potrzebował  czasu  na
dogłębne sprawdzenie inwestycji, robót, planów i rozwiązań, które pozwolą wyjść z tej sytuacji.
Był potrzebny czas na zdobycie wiedzy, jaka jest szansa zakończenia inwestycji. Zdecydowano o
przetargu.
Prezes Stowarzyszenia „Nasz Słupsk” powiedział, że dokończenie aquaparku miasto udźwignie, ale
utrzymanie go i jednocześnie spłacanie kredytu, to ogromne obciążenie.
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Z-ca  Prezydenta  Miasta  Słupska  Krystyna  Danilecka-Wojewódzka podkreśliła,  że  wszystkie
działania podejmowane przez ratusz w sprawie aquaparku są transparentne i nic nie jest ukrywane. 

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z petycją   z dnia 15
sierpnia 2017 r.  Stowarzyszenia „Nasz Słupsk”  o przeprowadzenie referendum lokalnego w
sprawie samoopodatkowania się mieszkańców miasta Słupska celem pozyskania środków na
dokończenie  budowy  Parku  Wodnego  „Trzy  Fale”,  wysłuchaniu  przedstawiciela
Stowarzyszenia w drodze dyskusji,  w wyniku głosowania większością  głosów (0 głosów za
uwzględnieniem petycji, 2 głosach przeciwnych i 3 głosach wstrzymujących się) zaopiniowała
negatywnie wniosek Stowarzyszenie o przeprowadzenie referendum.

Ad.pkt.3 Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał:
(Projekty uchwał opiniowane przez Komisję stanowią załączniki do protokołu z sesji 23 sierpnia 
2017 roku.)

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2017
rok (Druk Nr 41/1/) 

Skarbnik Miasta Słupska Artur Michałuszek przestawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z ww. projektem uchwały
w wyniku głosowania jednogłośnie (5 głosów za) zaopiniowała go pozytywnie.

- opinia Komisji  dot. projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie
dotacji  celowej  Gminie  Czersk  na  naprawę  infrastruktury  gminnej  uszkodzonej
w nawałnicach (Druk Nr 41/6)

Skarbnik Miasta Słupska Artur Michałuszek przestawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z ww. projektem uchwały
w wyniku głosowania jednogłośnie (5 głosów za) zaopiniowała go pozytywnie.

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2017
rok  (Druk Nr 41/7)

Skarbnik Miasta Słupska Artur Michałuszek przestawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z ww. projektem uchwały
w wyniku głosowania jednogłośnie (6 głosów za) zaopiniowała go pozytywnie.

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej
Miasta Słupska na lata 2017-2034 (Druk Nr 41/2)

Skarbnik Miasta Słupska Artur Michałuszek przestawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z ww. projektem uchwały w
wyniku głosowania większością głosów (przy 4 głosach za, bez głosów przeciwnych i 2 głosach
wstrzymujących się) zaopiniowała go pozytywnie.
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-  opinia  Komisji  dot.  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Statutu  Miasta  Słupska
(Druk Nr 41/3)

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z ww. projektem uchwały w
wyniku głosowania jednogłośnie (6 głosów za) zaopiniowała go pozytywnie.

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Placówek Oświatowych
w Słupsku przy ul. Koszalińskiej 5 w Słupsku (Druk Nr 41/4)

Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z ww. projektem uchwały w
wyniku głosowania jednogłośnie (6 głosów za) zaopiniowała go pozytywnie.

- opinia Komisji dotycząca projektu uchwały w sprawie zmian nazw ulic w Słupsku wraz z
autopoprawką (druk nr 41/5)

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z ww. projektem uchwały
w wyniku głosowania jednogłośnie  (6 głosów za) zaopiniowała go pozytywnie.

- opinia Komisji dotycząca projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu w Słupsku.
(druk nr 41/8)

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z ww. projektem uchwały
w wyniku głosowania jednogłośnie  (6 głosów za) zaopiniowała go pozytywnie.

Przewodniczący Komisji Bogusław Dobkowski stwierdził, że Komisja wyczerpała porządek obrad.
Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zgłosić jeszcze jakieś uwagi lub wnioski.
Nikt z radnych nie zgłosił żadnych wniosków.

Przewodniczący  Komisji  Bogusław  Dobkowski poddał  pod  głosowanie  Protokół  Nr  30/17
z posiedzenia Komisji, które odbyło się 23 czerwca 2017 r.

Komisja Finansów w wyniku głosowania jednogłośnie (6 głosów za) przyjęła Protokół
Nr 30/17 z posiedzenia Komisji, które odbyło się 23 czerwca 2017 r. 

Na tym protokół zakończono.
Protokół sporządziła:

Bożena Dacko
Przewodniczący Komisji

   Bogusław Dobkowski


